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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 25. 6. 2024 

 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 

Datum: 25. 6. 2024 
začátek 18:00 
konec    19:40  

Omluven: R. Kaszper, Š. Čepera 
 
Starosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
2) Rozpočtové opatření č. 3/2024 
3) Závěrečný účet za rok 2023 
4) Účetní závěrka 2023 

 
Schválení programu 
P. Kotík-vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k dnešnímu programu.    
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání dle předloženého návrhu.       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 01/03/2024 
 

Volba ověřovatelů zápisu  
P. Kotík-navrhl jako ověřovatele zápisu Josefa Kaňu a Rostislava Rusňáka a jako návrhovou 
komisi předsedu Radima Herůfka se členy Liborem Křivkou a Zdeňkem Sovadinou. 
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu Rostislava Rusňáka a Josefa Kaňu a jako 
návrhovou komisi volí předsedu Radima Herůfka a členy Libora Křivku a Zdeňka Sovadinu                                                         

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 02/03/2024 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl Radim Herůfek. Minulé jednání zastupitelstva proběhlo dne 28.5.2024, 
bylo schváleno rozpočtové opatření č.2/2024, byla schválena realizace betonových kójí pro sklad 
materiálu technických služeb, byla schválena rekonstrukce kotelny v ZŠ Kobylí, která bude 
probíhat o prázdninách, byla schválena rekonstrukce kuchyněk v MŠ Kobylí, která by měla 
proběhnout v měsíci srpnu. Byla schválena příprava žádosti o dotaci na realizaci FVE na obecních 
budovách a byla schválena rekonstrukce podlahy v sokolovně, která bude probíhat v červenci. 
 
Rozpočtové opatření č. 3/2024 
 V. Janda-předseda finančního výboru vysvětlil navrhované rozpočtové opatření.  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 03/03/2024 
 
Závěrečný účet za rok 2023 
V. Janda-jde o shrnutí hospodaření obce v roce 2023 
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Kobylí za rok 2023 bez výhrad 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  
UZ 04/03/2024 
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Účetní závěrka za rok 2023 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce Kobylí ke dni 31. 12. 2023 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  

UZ 05/03/2024 
 
Mimořádné dotace organizacím 
R. Kovář-v minulém roce žádal TJ Sokol Kobylí o dotaci NSA, tato žádost nebyla úspěšná, ale  
              stav hřiště si závlahy vyžaduje. Organizace se rozhodla závlahy vybudovat svépomocí a  
              za pomoci sponzorů a žádá i obec Kobylí o příspěvek ve výši 450.000,-Kč   
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
450.000,- Kč TJ Sokol Kobylí na dofinancování podílu žadatele ve věci investičního záměru: 
Vybudování automatického závlahového systému pro 2 fotbalová hřiště TJ Sokol Kobylí a 
zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
Kobylí týkající se předmětného investičního záměru   

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  

UZ 06/03/2024 
 
A. Kovářík-Sbor dobrovolných hasičů získala dotaci z NSA a žádá obec Kobylí o příspěvek na  
                  dofinancování podílu žadatele. 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
400.000,- Kč Sboru dobrovolných hasičů Kobylí na dofinancování podílu žadatele ve věci 
investičního záměru: Hasičské cvičiště Kobylí – výstavba běžecké dráhy (s tartanovým 
povrchem) a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z 
rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětného investičního záměru    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  

UZ 07/03/2024 
 
P. Kotík-další žádost je od Zahrádkářského svazu Kobylí. Předložili rozpočet na rekonstrukci  
              budovy, ve které měla obec uskladněnou posypovou sůl. 
V. Janda-v rozpočtu je velká částka za odvoz vytěženého materiálu, navrhuje částku snížit  
                ukládáním na obecní skládce.  
                Navrhuje, aby byla do smluv zahrnuta publicita obce Kobylí.  
P. Kotík-rozpočtovaná částka je účtována stavební firmou, pokud by došlo ke snížení rozpočtu,  
              mohl by být i příspěvek od obce nižší, bude ošetřeno ve smlouvě.  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
150.000,- Kč Základní organizaci Českého zahrádkářského svazu Kobylí na dofinancování 
podílu žadatele ve věci investičního záměru: Rekonstrukce podlahy v prostorách spolku a 
zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
Kobylí týkající se předmětného investičního záměru    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 08/03/2024 
 
Investiční akce pro rok 2024          
Komunikace Osvobození-práce probíhají, bude muset být zabezpečen sklep pod silnicí, podloží  
                           je nestabilní, dochází k vícepracím, prodloužení stavby maximálně do 21. 9. 
Podlaha sokolovny-v červenci začne rekonstrukce parket, dosavadní údržba je finančně náročná 
Výstavba betonových kójí-v červenci proběhne VŘ, výstavba na podzim 
Rekonstrukce kotelny-proběhne během prázdnin 
Rekonstrukce kuchyněk MŠ-bude probíhat v srpnu v době uzavření školky 
FVE na obecních budovách-probíhá denní měření spotřeby vybraných budov 
Veřejné osvětlení-podána žádost o dotaci, VŘ proběhne 2. 7.   
Modernizace učeben ZŠ-zpracování dokumentace pro modernizaci dílen, kuchyňky a 
                                         odborné učebny (přírodopis, zeměpis), proběhne VŘ na zhotovitele 
          -žádost o dotaci byla úspěšná        
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Rekonstrukce střechy sokolovny-bylo požádáno o vypracování studie na novou střechu, nové 

                                                       prostory a na navýšení kapacity sokolovny  
     -střecha je součástí stropu a strop už je nadlimitně prohnutý 
     -otázka několika měsíců, je potřeba mít projekt připravený  
Zastupitelstvo obce schvaluje vypracování architektonické studie na rekonstrukci 
sokolovny – střechy ateliérem KOGAA Studio s.r.o. Brno v ceně 368 750,- bez DPH 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 09/03/2024 
 
Různé: 
J. Možný-předložil zprávu kontrolního výboru o kontrole na Obecním úřadě Kobylí. Byla 

kontrolována rozvaha, výpisy z bankovních účtů, pokladní doklady, faktury přijaté i 
vydané. Na základě poskytnutých podkladů nebyly nalezeny žádné nedostatky. 
Kontrolní výbor vznesl otázku, zda proběhlo výběrové řízení na dodavatele externích 
žaluzií a firma RUFA byla vybrána jako nejvhodnější dodavatel.  

Milena Čejková-kritizovala starostu za absolutní nezájem při výkopových pracích na horním konci 
                        -opět zjišťovala, kdo má udržovat pozemek kolem trafostanice v ulici Polní 
      -opět vznesla dotaz, jestli je problém přidat samostatnou směrovku k Muzeu 
      -discgolfové hřiště je špatně udržované, bodláky jsou vysemeněné 
      -myslí si, že nikdy nebyla naše obec tak špatně udržovaná, jak je teď 
J. Možný-ptal se zástupce VaK Břeclav na stav kanalizace, zda nelze zrevidovat celou kanalizaci 
…………-problém stávajících kanalizací nelze zjistit průzkumem, kamerou lze zjistit stav kanálů, 

ale většinou je problém okolo, kdy i malý proud vody postupně unáší okolní zeminu a 
pak dochází k propadům. Potvrdil, že havárie u školky bude do pátku opravena. 

Milena Čejková-několikrát na zastupitelstvech upozorňovala na špatně provedenou kanalizaci  
L. Křivka-upozornil na stav propustků a příkop proti přívalovým vodám, vzhledem k počasí by bylo 
               potřeba vše vyčistit  
J. Možný-upozornil na chybějící chodníky od školy na horní konec 
R. Herůfek-již dříve byla posunuta a prodloužena obytná zóna od bytovek až na konec Židovky 
                 -na chodníky není prostor a kolem silnice nejsou všechny pozemky obecní      
J. Možný-navrhl úpravu silnice spojující Židovku a komunikaci ke kostelu 
…………-upozornil na špatný výhled při vyjíždění na silnici K Vrbici           
P. Kotík-vznesl dotaz, zda má ještě někdo nějaké připomínky a ukončil jednání zastupitelstva 
  
 
 
 
 
 
 
 
                         

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Rostislav Rusňák ........................................... 

 

 Josef Kaňa ............................................ 

 

Starosta: 
 

Pavel Kotík ............................................ 

 


